

No. 8637. INTERIM AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS AND THE GOVERNMENT OF THE KINGDOM OF GREECE ON SICKNESS AND MATERNITY INSURANCE. SIGNED AT ATHENS ON 13 SEPTEMBER 1966<sup>1</sup>

N° 8637. ACCORD INTÉRIMAIRE ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME DES PAYS-BAS ET LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME DE GRÈCE SUR L'ASSURANCE MALADIE ET MATERNITÉ. SIGNÉ À ATHÈNES LE 13 SEPTEMBRE 1966<sup>1</sup>

#### TERMINATION

The above-mentioned Agreement ceased to have effect on 1 July 1970, the date of entry into force of the Convention between the Kingdom of the Netherlands and the Kingdom of Greece on Social Security, signed at Athens on 13 September 1966,<sup>2</sup> in accordance with article 20, paragraph 2 of the said Interim Agreement.

*Certified statement was registered by the Netherlands on 3 September 1970.*

#### ABROGATION

L'Accord susmentionné a cessé de produire effet le 1<sup>er</sup> juillet 1970, date d'entrée en vigueur de la Convention entre le Royaume des Pays-Bas et le Royaume de Grèce sur la sécurité sociale, signée à Athènes le 13 septembre 1966<sup>2</sup>, conformément au paragraphe 2 de l'article 20 dudit Accord intérimaire.

*La déclaration certifiée a été enregistrée par les Pays-Bas le 3 septembre 1970.*

No. 8638. VIENNA CONVENTION ON CONSULAR RELATIONS. DONE AT VIENNA ON 24 APRIL 1963<sup>3</sup>

N° 8638. CONVENTION DE VIENNE SUR LES RELATIONS CONSULAIRES. FAITE À VIENNE LE 24 AVRIL 1963<sup>3</sup>

#### RATIFICATION

*Instrument deposited on:*

9 September 1970

BELGIUM

(To take effect on 9 October 1970.)

#### RATIFICATION

*Instrument déposé le:*

9 septembre 1970

BELGIQUE

(Pour prendre effet le 9 octobre 1970.)

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 596, p. 245.

<sup>2</sup> See p. 3 of this volume.

<sup>3</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 596, p. 261; for subsequent actions, see annex A in volumes 604, 616, 619, 630, 632, 633, 668, 676, 679, 700, 705, 709, 714, 720, 721 and 728.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 596, p. 245.

<sup>2</sup> Voir p. 3 du présent volume.

<sup>3</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 596, p. 261; pour les faits ultérieurs, voir l'annexe A des volumes 604, 616, 619, 630, 632, 633, 668, 676, 679, 700, 705, 709, 714, 720, 721 et 728.